
 

 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τον κ. Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Κίνδυνος για έλλειψη αναισθητικών σκευασμάτων στην 

Ελλάδα. Ο Οδοντιατρικός Σύλλογος Τρικάλων κρούει τον κώδωνα του 

κινδύνου». 

Η Βουλευτής Τρικάλων του ΣΥΡΙΖΑ-Προοδευτική Συμμαχία, Μαρίνα 

Κοντοτόλη, έχοντας υπόψη της την από 26/7/24 επιστολή του 

Οδοντιατρικού Συλλόγου Τρικάλων με θέμα: «Ελλείψεις 

αναισθητικών», την καταθέτει ως αναφορά προς τον Υπουργό Υγείας, 

ζητώντας να απαντήσει τι μέτρα προτίθεται να λάβει η Κυβέρνηση, ώστε 

να αντιμετωπιστεί έγκαιρα το ζήτημα έλλειψης αναισθητικών φαρμάκων 

που χρησιμοποιούνται στην οδοντιατρική πράξη. 

Στην εν λόγω επιστολή αναφέρονται μεταξύ άλλων: 

 Στην Ελληνική αγορά εδώ και λίγα χρόνια οι προμηθευτές 

αναισθητικών σκευασμάτων έχουν περιοριστεί μόλις σε δύο  μετά 

την επιλογή του πολυεθνικού κολοσσού 3Μ να εξαιρέσει τη χώρα 

μας, από εκείνες που διαθέτει τα δικά της σκευάσματα. 

 Η μία εκ των δύο εταιρειών σχεδιάζει και εκείνη με τη σειρά της τη 

διακοπή διάθεσης των προϊόντων της στη χώρα μας. 

 Με βάση αυτό η εναπομείνασα -Ελληνική- εταιρεία, είναι δύσκολο 

να καλύψει τη ζήτηση. 

 Σε περίπτωση όμως που καταφέρει σε μεγάλο βάθος χρόνου να 

συμβεί αυτό και μεγάλο, διότι τόσο οι γραφειοκρατικές 

διαδικασίες για την αύξηση της παραγωγής, όσο και οι διαδικασίες 

για την εισαγωγή άλλων σκευασμάτων από τρίτες χώρες, είναι 
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ιδιαίτερα χρονοβόρες, γίνεται αντιληπτό πως η τέλεση της 

οδοντιατρικής πράξεις θα καταστεί αδύνατη. 

 Επιπλέον η παραμονή ενός μόνο παίκτη στην αγορά θα 

δημιουργήσει συνθήκες μονοπωλίου, με ότι αυτό συνεπάγεται. 

Ακολουθεί η επιστολή του Οδοντιατρικού Συλλόγου Τρικάλων. 

Παρακαλούμε για την απάντηση και τις δικές σας ενέργειες. 

 

Αθήνα, 29 Ιουλίου 2024 

 

Η καταθέτουσα Βουλευτής 

Κοντοτόλη Μαρίνα 



 

  

 




